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Pres(s)praat juni 2006

Beste Lions,

M’n laatste prespraat van een voor mij
bijzonder en vooral enerverend jaar. Er is heel
veel gebeurd, te veel om dit hier even allemaal
neer te schrijven c.q. weer te geven. Deze
g e le ge n h e id  h e b  i k  a a n ko m e n d e
bestuurswisseling op 5 juli a.s.  Dit wordt een
bijzondere bestuurswisseling, omdat er meer
is dan alleen wisseling van de wacht van enkel de voorzitter/president. Ook
zal deze feestelijke gelegenheid muzikaal worden omlijst door jong
aankomend Nederlands talent.

Aansluitend is er gelegenheid voor de liefhebber om via een groot scherm te
kijken naar de halve finale van het W.K. voetbal in Duitsland. Deze begint om
21.00 uur. Alle ingrediënten zijn aanwezig voor een gedenkwaardige dag.
Onze jongste telg L.C. Montferland – Emmerich i.o. is hierbij ook uitgenodigd.

Een extra feestelijk tintje zal dit geven, doordat de perikelen over de exacte
naamgeving nu definitief achter de rug zijn en nu officieel de laatste fase
binnen de Lions organisatie kan worden ingaan naar volwaardigheid van deze
nieuwe en unieke club. Chapeau voor de uitbreidingscommissie.

De afgelopen dagen gelukkig weer enkele neven en nichten mogen feliciteren
met hun behaalde examens en titels. De maatschappij / bedrijfsleven staat te
trappelen om deze jonge talenten in te lijven. Gelukkig trekt de economie
weer aan. De tijd gaat hard, als je deze jonge mensen zie, waarbij je nog goed
kunt herinneren dat je er op moest passen o.i.d.

Voor mijzelf kan ik nog herinneren dat ik voor het eerst bij de Lions in zaal
Wildenbeest Doetinchem kwam en dat ik nu alweer mijn laatste prespraat
schrijf voor een geweldige club mensen waar ik met plezier en goede
herinneringen op terug kan kijken.

Bedankt voor het vertrouwen wat ik van jullie hiervoor heb gekregen.

Met Lions groet,

Bert Lamers.
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Verslag bijeenkomst 7 Juni 2006

De president kan 25 Lions verwelkomen die zorgen voor een wat schamele
attendance van 56%. De volgende onderwerpen komen aan de orde:

C Kees van Esch, directeur van het Gelders Genootschap, houdt een
voordracht over de werkzaamheden van het GG. (zie elders in dit bulletin)

C Herman herstelt goed van zijn operatie, maar kan door andere
omstandigheden zijn artistieke aspiraties niet in Spanje ontplooien.
Jaap zal binnenkort een tweetal staaroperaties moeten ondergaan.
Koos is afwezig wegens politieke besognes, waarin hij een rol speelt.

C Ingekomen stukken:

C Verslag van de extra districtsconventie die op 15 mei is
gehouden. Gelukkig is er een DG elect uit te voorschijn
gekomen. Toon en Bert, die voor het eerst een
districtsconventie bijwoonden, zijn geschrokken van de manier
waarop sommige Lions met elkaar om gaan. 

C Verslag van de mediation die er toe heeft geleid dat de
kabinetsperikelen voor een groot deel zijn opgelost. 

C Proefdruk van het Lionsledenboek voor zover het LC
Doetinchem betreft.

C Brief van DG Ernst Plooij, waarin hij meedeelt dat de naam van
de door ons op te richten club definitief is geworden LC
Montferland-Emmerich. Daarmee is een eind gekomen aan een
onvoorstelbare periode, waarin slechts een paar, nog niet eens
belanghebbende, Lions meenden een prestigestrijd uit te
moeten vechten. Te treurig voor woorden dat dat in een
verband als het onze mogelijk is geweest. Niettemin kunnen wij
blij zijn dat de Doetinchemse activiteiten hebben bijgedragen
tot de enig juiste beslissing. 

C Op verzoek van de LWI heeft onze club bij Cordaid
verdubbeling aangevraagd van de opbrengst van de LWI acties
ten behoeven van de uitbreiding van een meisjesinternaat in
Indonesië. Inmiddels kan worden vastgesteld dat het beoogde
bedrag van € 4500 ruimschoots is gehaald.
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C Het jaarlijks uitstapje is dit jaar door LC Dorsten georganiseerd. Het
is een succesvolle dag geworden, ondanks de erbarmelijke
weersomstandigheden. Tom zal hierover in het bulletin uitgebreider
informeren. Han merkt op dat hij de indruk heeft gekregen dat er in
Duitsland beter met industrieel erfgoed wordt omgegaan dan bij ons.

C Het mei-bulletin is niet verschenen. Dat heeft niet met gebrek aan
kopij te maken, maar met technische problemen: verzending naar de
firma Wink is niet gelukt. Toon noemt de mogelijkheid dat deze
mystificatie wellicht te maken heeft met het feit dat www gelijk te
stellen valt met het getal 666. Hoe dan ook hoofdredacteur Theo
verzekert dat de mei-uitgave alsnog zal verschijnen. 

C De 10 minuten van Jan Thijssen komen in juni te vervallen. In plaats
daarvan zal Dick Chargois en korte inleiding houden over het onlangs
in Doetinchem geopende OV-museum.

C De mogelijkheid bestaat dat op de avond van de bestuursoverdracht
het Nederlands elftal moet spelen. Omdat ook de leden van de
nieuwe double mixed club voor deze avond zijn uitgenodigd zou een
wedstrijd tegen Duitsland natuurlijk buitengewoon boeiend zijn.
(Inmiddels lijkt de kans daarop niet zo groot: als de 8ste finale al
gewonnen wordt kan het einde daarna wel eens in zicht komen.)
President Bert informeert naar de belangstelling om die avond na de
bestuursoverdracht gezamenlijk naar een groot scherm te kijken. Op
Aart na heeft niemand daar bezwaar tegen. Bovendien is kijken
natuurlijk geen verplichte activiteit. In de rondvraag zou Han hier nog
op terug komen met de vraag of er tijdens het kijken eigenlijk niet
voortdurend op oranje worteltjes zou moeten worden gekauwd.

C Tailtwister Chris geeft een humoristisch exposé over de oranjegekte.
Hij relativeert dat soms merkwaardige gedrag van volwassen mensen
die zich ineens in de meest uitzonderlijke oranje creatie hullen. 

C Tijdens de rondvraag memoreert Ruud de mogelijke overgang van
Het Borghuis naar het pand van het oude postkantoor. Het is een
ideale ruimte die veel beter in de looproute ligt. Bovendien kunnen er
in het pand allerlei andere activiteiten ontplooid worden die ook voor
Het Borghuis voor een meerwaarde kunnen vormen.

De secretaris 
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Veel Gezien!

Verslag van het uitstapje met LC Dorsten

20 mei jl. togen we met een delegatie van 13 Lions & Papillons naar Dorsten,
waar ons een uitgebreid en aantrekkelijk dagprogramma te wachten stond.
Op het programma staan: Het Design Zentrum, het Zeche Zollverein, een
diner, Villa Hügel van de voormalige familie Krupp en een boottocht over de
Baldeneysee. Zoals gezegd een uitgebreid en wat ook blijkt, een uiterst
attractief programma. 

Het Zeche Zollverein is een voormalige moderne kolenmijn die na 54 jaar in
bedrijf te zijn geweest, in 1986 voorgoed gesloten werd. Doch in plaats van
sloop werd het gebouwencomplex opgekocht door de regering van
Nordrhein-Westfalen en later op de Wereldcultuurerfgoed-lijst geplaatst.
Daarmee werd de Zeche Zollverein een icoon van de industriecultuur in het

Ruhrgebied én een symbool voor
de ommezwaai die dit gebied
heeft gemaakt van een vuil
industr iegeb ied naar een
omgev ing  met  mo d e rne
milieuvriendelijke industrie en
veel aandacht voor architectuur,
cultuur en kunst.

Het Red Dot Design Zentrum
No rd rh e in  W e s t f a l e n  i s
gehuisvest in het ketelhuis van de
Zeche Zollverein. De combinatie
van het, qua ruimte op een
kathedraa l  l i jkende oude
ketelhuis en de door het hele
gebouw verspreide design-
gebruiksobjecten geeft een
verrassend geheel. De directeur
van Red Dot geeft ons een
interessante inleiding over het
ontstaan van de Red Dot
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organisatie (http://www.red-dot.de/). Twee begeleiders vertellen ons
vervolgens tijdens de rondleiding, over de invloed én het economische belang
van design in onze moderne samenleving (bijvoorbeeld de jeugd: vertel me
welk mobieltje je hebt en ik vertel je welke persoon jij bent). De auto is een
tot de verbeelding sprekend voorbeeld van het belang van design. Aan het
plafond hangt de zelfdragende aluminium carrosserie van een Audi A8. Totale
gewicht minder dan 120 kg. Een mooi voorbeeld van de combinatie van
functionaliteit, design, ontwerp en materiaalkeuze.

Daarna krijgen we een rondleiding door het oude kolen distributiecentrum.
Hier werden de kolen vroeger met wagonnetjes aangevoerd, van stenen
ontdaan en met treinen gedistribueerd. De begeleider weet te vertellen dat
de reden dat je in dit gebied geen hoge steenbergen ziet liggen, is dat na de
watersnoodramp in 1953 de Nederlandse regering de gehele voorraad
afvalstenen heeft opgekocht en verwerkt in het Deltaplan.

Het is inmiddels
tijd voor een
h e e r l i j k
middageten in
he t  " C a s i n o
Z o l l v e r e i n " .
Hier heeft men
d e  o u d e
i n d u s t r i ë l e
omgeving op
een smaakvolle
w i j z e
gecombineerd
m e t  e e n
u i t s t e k e n d
r e s t a u r a n t .
Toon Gasseling

is diep onder de indruk van het aantal mensen dat hier op een gewone
zaterdagmiddag komt eten.

W e  g a a n  v e r v o l g e n s  m e t  d e  b u s  n a a r  V i l l a  H ü g e l
(http://www.villahuegel.de/besuch.htm) het woonverblijf van de familie

http://www.red-dot.de/
http://www.villahuegel.de/besuch.htm
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Krupp, eens de rijkste familie van Europa. In 1873 gebouwd, diende het meer
dan 70 jaar als woonhuis voor drie generaties Krupp. Nu is het te bezichtigen
en worden er regelmatig kunsttentoonstellingen gehouden. Ook maakt het
Thyssen-Krupp concern regelmatig gebruik van het complex en ondersteunt
het de beheerstichting financieel.

Mevrouw Dr. Laufer geeft ons met veel kennis van zaken een toelichting op
het 269 kamers tellende woonhuis, in een tempo dat, vlg. Toon van
Oudheusden, haar naam eer aandoet.

De bus brengt ons vervolgens naar de Baldeneysee. Een, t.b.v. het
verwijderen van bezinksel, kunstmatig aangelegde verbreding van de rivier de
Ruhr. Op de boot worden we nogmaals van broodjes, koffie en drank
voorzien. Hier worden vele roeiwedstrijden gehouden. We varen zelfs langs
een heus Regatta gebouw. Wellicht een idee voor de Metzo Regatta
organisatie?

Onze vrienden uit Dorsten hebben een geweldig programma bedacht. Voor
al onze leden die nog nooit in Dorsten zijn geweest is het beslist aan te raden
om ook eens kennis te maken met de organisatietalenten van onze
oosterburen. En om met de woorden van Jan van Iersel te eindigen:  

"Het was een mooie dag! Veel gezien en vooral gezien dat er nog veel gezien
moet worden."

 

Foto's: Jan van Iersel

Tekst: Tom Jacobs
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Verjaardagen

In de afgelopen periode zijn de volgende Lions jarig geweest:

Kees van Steenbergen 23 mei (51 jaar)
Herman van den Broek 27 mei (56 jaar)

Toon Gasseling 5 juni (52 jaar)
Henk Breuker 11 juni (60 jaar)

Bij deze (nogmaals) gefeliciteerd.

In de komende maanden hopen 

Henk Kets 29 juni (74 jaar)

Gerard Roelofsen 5 juli (60 jaar)

Henk Heezen 22 juli (78 jaar)
Harry Mathijsen 4 augustus (58 jaar)

Theo Soontiëns 10 augustus (49 jaar)

Jan Loggers 19 augustus (69 jaar)

hun verjaardag te vieren. 
We wensen hen een fijne verjaardag toe. 
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Het Gelders Genootschap dilemma

Wellicht was voor veel Lions het Gelders Genootschap een onbekend begrip.
Een deftige naam, zeker, maar dat dit gezelschap staat voor wat vroeger een
welstandscommissie heette is toch wel een verrassing. Reden temeer om blij
te zijn met de komst van Kees van Esch, de directeur van het GG, om ons
inzicht te geven van de activiteiten van dit genootschap. President Bert heeft
natuurlijk in zijn professie met het GG te maken en hij liet al in de introductie
van de heer van Esch weten dat het GG een belangrijke (bouw)peiler is: 
“Als de politiek gaat uitmaken wat verantwoord bouwen is zijn wij verder van
huis.”

Het GG zetelt in de prachtige Oranjerie van
kasteel Zijpendaal in Arnhem, waar ruimte
gevonden is voor de ongeveer 40
medewerkers waaronder (natuurlijk)
architecten, maar ook cultuurhistorici, een
archeoloog en bestuurskundigen. Het GG is
een vereniging waarvan 57 gemeenten lid
z i jn .  Het merendeel maakt  ook
daadwerkelijk gebruik van de adviezen van
het GG. Voor 50 gemeenten verzorgt het
GG de welstandsadvisering, terwijl daarnaast
v o o r  3 6  g e m e e n t e n  o o k  d e
monumentenadvisering wordt verzorgd.
Waarbij het overigens niet tot advisering
beperkt blijft. Het GG voert ook op de
betrokken gebieden projecten uit. 

De aandachtspunten van het GG richten zich vooral op Welstand en
Ruimtelijke kwaliteit enerzijds en Cultuurhistorie anderzijds. Uiteraard omlijst
met de nodige ondersteuning.

Het cultuurhistorisch gedeelte omvat een diversiteit van onderwerpen.
Monumentenadvisering ligt voor de hand. Maar aan het verschijnen van zgn.
monumentennota’s gaat veel onderzoek vooraf.  Resultaat is wel dat al veel
gemeenten beschikken over een eigen monumentengids. Bouwhistorisch
onderzoek speelt hierbij ook een rol. Dat dat niet altijd even soepel verloopt
bleek uit een anekdote over het belang van middeleeuwse balken. De
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opmerking “Brandt dat goed?” zorgde voor drie weken onmin tussen
betrokken partijen. De nodige kennis in het GG zorgt ook voor archeologisch
onderzoek en richt zich op historische geografie. Maar ook bij directe
restauraties is het GG nauw betrokken.

Zoals de heer van Esch terecht memoreerde heeft iedereen wel eens zich
verbaasd afgevraagd wat de zgn. welstandscommissie nu weer wel of niet
heeft goedgekeurd. Het GG is zich daar terdege van bewust en zorgt  voor
actieve burgerparticipatie. Dat gebeurt o.a. op het werkterrein ruimtelijke
kwaliteit. Adviezen worden door het GG opgesteld over ruimtelijke plannen,
de zgn. uitleggebieden. Infrastructurele aspecten worden nauwkeurig onder
de loep genomen en ook op  de beeldkwaliteitplannen  wordt gelet.  Dat
heeft natuurlijk alles te maken met landschapsarchitectuur. 

De burgerparticipatie vindt
p l a a t s  d o o r
hu i s k a m e r g e s p r e k k e n
waar in  burgers  hun
opmerkingen over de
plannen kwijt kunnen.
Maar ook werkt het GG
samen met de Vereniging
Kleine Kernen. Er wordt
veel energie gestoken in
het voorkomen van het
idee dat het GG als een
Arnhemse eliteclub wordt
ervaren. Middels een fraaie
presentatie krijgen wij een

aantal voorbeelden voorgeschoteld van de praktijk van ruimtelijke
kwaliteitsbewaking: de infrastructuur Duiven-Zevenaar, het welstandsbeleid
A12 (waar je natuurlijk geen idee van hebt als je daar over rijdt), de
regenboogroute A12 en het zgn. A7-project waar o.a. Rudolf Das heft
meegewerkt en wat als motto heft: Dromen over de toekomst.

Het begrip welstandscommissie is in het begin van de vorige eeuw ontstaan
en vloeide voort uit gemeentelijke initiatieven. In 1962 is de
welstandscommissie een wettelijk voorgeschreven instituut geworden. Dat
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het niet altijd een groot succes was weet iedereen. Vooral architecten kregen
soms het idee dat zij in een doolhof terechtgekomen zijn waar niet uit te
komen viel. En dan de dilemma’s als: mag een klein beetje uitbouwen nu wel
of niet en wat is het gevolg ervan als dit jaarlijks gebeurt? 

In 2003 is in de woningwet het begrip welstand geactualiseerd. Een belangrijk
criterium werd: “Voegt het iets aan de omgeving toe of niet.” (Hetgeen
uiteraard ook weer dermate subjectief is dat de verjaardagsgesprekken over
welstandscommissies nooit tot het verleden zullen gaan behoren.) Een wat
zuinige rechtvaardiging van deze situatie is de opmerking van van Esch: “Wat
is erger dan welstand? Antwoord: Geen welstand!”. Overigens blijft het GG
altijd (slechts?) een adviesorgaan: gemeenten blijven altijd de besluitvormende
instantie.

In ieder geval heeft de wetgeving voor een aantal veranderingen gezorgd. Zo
is tegenwoordig een welstandsnota verplicht. Waarbij dan weer de vraag rijst
hoe hoog de lat daarbij wordt gelegd. Vergaderingen van  de
welstandscommissie zijn openbaar. Daarnaast is er een Ambtelijke Toets
Licht-vergunningsplichtige Plannen ingevoerd. (Hoe durft men zo’n woord te
verzinnen?) Gevolg is wel dat de medewerkers van het GG nog maar weinig
dakkapellen zien. “De Klein-spulvergunning is vrij.” De eis van
ledendeskundigheid is vervallen. Er zijn in Gelderland bijvoorbeeld 30
burgerleden waaronder artsen en huisvrouwen.

Een welstandsnota moet aan drie criteria voldoen: algemene richtlijnen,
gebiedsgerichte criteria en de zogenaamde sneltoetscriteria. 

De algemene criteria zijn: aanvaardbaar in de omgeving en op zichzelf,
samenhang tussen delen van een gebouw, samenhang tussen vorm en functie,
helderheid van het gebouw (zal wel niet met schone ramen te maken hebben,
maar met wat dan wel? HB) en zorgvuldige keuze van materialen, detaillering
en kleur. Het lijkt allemaal mooi en helder, maar komt het ook niet tegemoet
aan de waan van de dag? Rijd door Nederland en je kunt zeker vanaf de grote
weg zien in welke tijd bijvoorbeeld kantoorgebouwen zijn gebouwd. 

De gebiedsgerichte criteria zijn al even onduidelijk en vaag. Het gebouw moet
in de omgeving passen en op zichzelf aanvaardbaar zijn, met een goedkeurend
oog voor de gebruikte detaillering, materialen en kleuren. 
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De sneltoetscriteria lijken meer hanteerbaar. Daarbij gaat het om het
ambtelijk afwerken zonder ingewikkelde procedures van bijvoorbeeld aan- en
uitbouwen, kozijn- en gevelwijzigingen en dakkapellen.

Dat alles gebeurt in Gelderland in 11 verschillende commissies die 1x per 14
dagen bijeenkomen.

Toch is het GG zich bewust van de kwetsbare positie. Daarom wordt er veel
aandacht besteed aan de modernisering van het begrip welstand. Er wordt
gezocht naar vermaatschappelijking. Zo wordt er sinds 2000 verantwoording
afgelegd in gemeentelijke jaarverslagen. Daarnaast wordt veel aandacht
besteed aan de presentatie van plannen  in raadscommissies en is men
uitdrukkelijk op zoek naar de uitbreiding van de burgerleden. En is het sinds
2005 mogelijk dat het GG second-opinion adviezen geeft aan particulieren.

Ook de kwaliteit en efficiency van de advisering wordt voortdurend
verbeterd. Terecht is het GG trots op de ISO-certificering. Inmiddels is er
ook al sprake van digitale afhandeling van mandaatadviezen en zijn de
termijnen verkort waarbinnen commissieadviezen geleverd dienen te
worden. Verder is er sprake van permanente training en intervisie van
rayonarchitecten. Ook maakt men zich sterk voor de integrale advisering
waarbij naast het welstandsaspect
ook de monumenten kant wordt
meegenomen. Het lijkt er op dat al
deze inspanningen positieve
effecten hebben. Uit enquêtes
onder aanvragers en gemeenten is
gebleken dat men over het
algemeen positief staat tegen over
de activiteiten en resultaten van
het GG. 

Tenslotte geeft van Esch nog een
aantal actuele zaken aan. Zo laat
de gemeente Boekel de burger
naar believen bouwen. Het is dan ook het Mekka van de deregulering. Ook
de VVD lijkt een voorstander van de afschaffing van de welstandscommissies.
De vraag is echter of dat wel tot positieve uitkomsten leidt. De vraag zo
stellen is hem beantwoorden. “Nederland raakt in een hoogtempo
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verrommelt.” kopte nog niet zo lang geleden het Nederlands Dagblad.
Omdat te illustreren liet van Esch een aantal voorbeelden zien van duidelijke,
maar ook veel minder duidelijke toestanden. Zo zal de een de resultaten van
het welstandsvrije bouwen in het Rotterdamse Nesselande een gruwel in het
oog zijn, een ander heeft evenveel recht het een prachtige diversiteit te
vinden. Daarnaast toonde van Esch een reeks voorbeelden van onmiskenbaar
geslaagde projecten, waaronder het IJsselkadeproject in Doesburg.
Verrassend was te horen dat uit een onderzoek is gebleken dat het St
Hubertusslot als mooiste object te voorschijn kwam.

Al met al kregen wij een boeiende voordracht voorgeschoteld die bovendien
op een aansprekende manier werd gebracht. “Het gaat niet alleen om
bouwen, maar ook om de totale inrichting van het ruimtelijk gebied.” Dat is
ongetwijfeld waar en tegelijkertijd ook zo diffuus dat er wel altijd discussie zal
blijven bestaan over goed- en afgekeurde bouwprojecten. Het is het droeve
lot van het Gelders genootschap.

HB  
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Warm & Ziek

Afgebrand en uitgeblust liggen de kinderen voor
me op de grond. Rode hoofdjes met dito konen
kijken me lusteloos aan met een blik die smeekt
om zo weinig mogelijk activiteit. Ze zijn het niet
meer gewend. De hitte. 

Was de aanhoudende kou een mooie reden om een wintermoeheid in stand
te houden, de zomerse hitte die ons de afgelopen dagen treft heeft een nog
desastreuzere werking op het energiebeheer van de kinderen. De batterijen
zijn leeg, zoveel is wel duidelijk. En eerst is mijn collega dans nog aan de
beurt. Zij perst vakkundig de laatste restjes energie uit de lijfjes van de
meisjes, die na drie kwartier dans dan ook scheel zien.

Ik kijk nog eens naar het zooitje zombies op de grond. Ze zijn moe en de
hitte maakt de vermoeidheid onoverwinnelijk. Arme kinderen. Dan kennen
ze mij nog niet. Ha! Hitte! Een woestijnrat als ik, die de Rocky Mountains, De
Negev- en de Sinaïwoestijn en een klein stukje Sahara heeft doorkruist, wijkt
niet voor een Hollands Snertwarmtetje. 30 graden… wat stelt het voor? 
“Aan de slag mensen! Scène 6.”

Scène 6 wordt nix. Het leven komt er niet in. Traag en Gehoorzaam lepelen
de spelers de teksten op. Of niet. Want er lijken in de gestoomde hoofdjes
geen hersenen meer te zitten, maar dikke pap. Zinnen uit het begin van de
scène komen pas achter in de scène naar boven. En andersom. En als er weer
een lange stilte valt wordt er niet  hard gezocht naar geacteerde oplossingen,
maar kijken de spelers elkaar een moment glazig aan en schieten dan in een
even onbedaarlijk als ongepaste lachbui. 

Wij Nederlanders kunnen nogal eens denigrerend praten over bewoners in
warmere landen dan de onze. Waar de minimumtemperatuur dag-in-dag-uit
30 graden is. En in onze meewarigheid over de stand van economische zaken
van die landen knopen we wat we denken te zien maar gemakshalve aan wat
we denken te weten. Dan zien we die mensen rustig aan doen en denken we
dat ze lui zijn. Dan zien we ze in de middag slapen en dan denken we dat ze
hun tijd verdoen. En wat voelen we ons dan snel en ondernemend. 

Maar we zien niet dat die mensen in millennia van hitte een manier van leven
hebben gevonden die in evenwicht is met de omstandigheden en we denken
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dat wanneer we in elke ruimte een airconditioner neerhangen, we die lui wel
even achter de vodden kunnen zitten. En we zien niet dat door al die air-co’s
de hitte alleen maar erger wordt. De aarde laat zich nou eenmaal niet
afkoelen door het verbruik van energie. 

Ik kijk nog eens naar mijn kinderen en ik geef me gewonnen. “Warm is het
hè?” vraag ik. En ineens heb ik weer contact met de kinderen. “Ja, pfffft.Heel
erg!” 

Ik kijk nog eens naar hun vermoeide koppies en zie ineens dat wat ik niet zag:
dat ze echt heel hard hun best hebben gedaan om het goed te doen. Maar dat
het gewoon niet lukte. Het was gewoon geen doen in deze hitte. 

En in hun vermoeide ogen zag ik hun vraag: “Theo, waarom hebben we het
stuk niet al in april opgevoerd? Toen was het nog niet zo warm.”

Weer zo’n typisch geval van het verkeerd inschatten van een situatie.. 
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Commissies

�  Activiteiten 
Hans de Vries, voorzitter
Peter Bob Peerenboom, vice voorzitter
Herman van den Broek
Hans Kietselaer
Martin Liefrink
Harry Mathijsen
Bart-Jaap Pull ter Gunne
Gerard Roelofsen
Aart van Silfhout
Theo Soontiëns
Kees van Steenbergen
Mario Toepoel

�  Activiteiten "denk tank" commissie
Henk Dijk
Toon Gasseling
Gerard Hehenkamp
Tom Jacobs
Martin Liefrink 
Ruud Wink

�  Bulletin 
Theo Soontiëns, voorzitter
Henk Breuker
Henk Dijk
Henk Drost
Tom Jacobs
Bart-Jaap Pull ter Gunne
Ruud Wink

�  Foto officer
Marnix Jansen Venneboer

�  ICT officer

Henk Drost

�  Interservice 
Wim Frommé 
Toon van Oudheusden

�  Jeugd 
Chris Geurink, voorzitter
John Brands, vice voorzitter
Jos Niesink
Siert Wieringa

�  Jumelage
Jan Kruit, voorzitter
Henk Drost
Gerard Hehenkamp
Jan van Iersel
Toon van Oudheusden
Marnix Jansen Venneboer

�  Kascontrole 
Jan Jurriens
Gerard Roelofsen

�  Leden
Marnix Jansen Venneboer, voorzitter
Henk Drost
Koos Kuiper

�  Ledenzorg
Bestuur

�  Milieu officer
Hans Bruyn

�  Public Relations
Ruud Wink

�  Sjoelbak 
Jan Thijssen, voorzitter
Rien ter Brugge
Henk Kets

�  Smoelenboek
Han Meibergen

�  Tail Twisters
Chris Geurink
Jan Jurriens
Theo Kamps

�  Uitbreidingscommissie
Henk Breuker
Henk Drost 
Jan Kruit
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Agenda 2005-2006

24 augustus 2005 17.00 uur Barbecue bij Wil & Henk Kets

7 september 2005 20.00 uur Rien van den Heuvel: “Het Gelders Eiland.”.

21 september 2005 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Harm Kloosterboer

5 oktober 2005 20.00 uur Weerman

19 oktober 2005 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Jan van Iersel

2 november 2005 20.00 uur Joop Hofmeyer, docent restauratietechniek

16 november 2005 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Gerard Hehenkamp
30 november2005 18.00 uur Tap Hap; voorbereiding Kerst in het Borghuis

7 december 2005 20.00 uur Harm Post, landschapsarchitect 

21 december 2005 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Herman vd Broek

14 januari 2006 14.00 uur Nieuwjaarsbijeenkomst (met dames)

18 januari 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Jan Kruit

1 februari 2006 20.00 uur Een brug tussen West- en Oost Europa. 
Marie-Thérèse ter Haar (met dames)

15 februari 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Harry Mathijsen

1 maart 2006 20.00 uur Introductie Henk Dijk. Lezing 

15 maart 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Tom Jacobs

16 maart 2006 20.00 uur Lions bijeenkomst in het Hart van Doetinchem
bij L.C. Isala.

29 maart 2006 16.00 uur Voorbereiding keuken.
18.00 uur Wokken met Papillons 

5 april 2006 20.00 uur Introductie John Brands

19 april 2006 16.00 uur Bedrijfsbezoek Rotra; 18.30 uur Eten Borghuis

3 mei 2006 20.00 uur Denktank presenteert eerste plannen

17 mei 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Han Meibergen

20 mei 2006 18.00 uur Uitje met Lions Dorsten

7 juni 2006 20.00 uur Geert-Jan Jonkhout - het Gelders Genootschap

21 juni 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Jan Thijssen

5 juli 2006 18.00 uur Bestuursoverdracht met Papillons ladies


